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ZÁPIS 
z jednání odborné komise Rady města č. 5/2019 

Komise pro dopravu a rozvoj města,  

které se uskutečnilo 

ve čtvrtek 6.6. od 17:00 hodin  

v kanceláři starosty, MěÚ Heřmanův Městec. 
 

Přítomni:  Jan Štěňha, David Dvořák, Václav Dostál, Jiří Bubák 

Omluveni:  Daniel Grégr, Ing. Aleš Jiroutek, Ing Zdeněk Bulíček 

Hosté:  Josef Kozel, Ing. arch. Ondřej Teplý   

 

1. Zahájení 

Předseda přivítal hosty, seznámil přítomné s programem 

2. Další bod 

Pan starosta seznámil přítomné s probíhajícími investicemi a stavem 

rozpracovanosti dalších záměrů a vypořádání návrhů a připomínek ze zápisu č.4. 

1) Radar a měření v ulici Čáslavská před přejezdem je v řízení, bude instalován 

po provedení místa na přecházení chodců. 

2) Časově omezené stání na nám. Míru je v řešení. 

3) Zjednosměrnění Masarykova nám. je zatím neprůchodné přes stanovisko 

ŘSDS. 

4) Provoz cyklistů v obou směrech v jednosměrné části ulice Barákova je 

nevhodný z hlediska šířky komunikace. 

3. Další bod 

Komise projednala požadavek na provedení vjezdu na pozemek 282/3 p. Leníka 

a souhlasí s provedením varianty č.2 vjezd z parkoviště s přihlédnutím 

k požadavku architekta p. Ondřeje Teplého, vyřešení parkování na vlastním 

pozemku. Z doloženého výkresu toto není zřejmé a není zřejmá ani šíře 

příjezdové komunikace. Z hlediska architektury je stavba domu typu "bungalov" 

pro toto území nevhodná a je důležité, aby oplocení pozemku nebylo neúměrně 

vysoké a plné (100% neprůhledné).  
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4. Další bod 

Komise projednala možnost přizvání na jednání velitele MP, p. Dvořák zjistí 

časové možnosti na začátku září a tomu přizpůsobíme termín zasedání komise. 

Pan Dostál informoval o závadě v osvětlení na nám. Míru, pan starosta 

informoval přítomné, že takové závady lze hlásit telefonicky na MěÚ. 

 

 

 

 

Zasedání komise bylo ukončeno v 17,55 hodin. 

 

Zapsal: Jan Štěňha 
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